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REFERAT 

fra møde i Studienævn for Engelsk og Amerikanske studier d. 11. januar 2018 
 
 
Emne:    Studienævnsmøde 
Dato og tidspunkt:  Torsdag den 11. januar 2018 kl. 12.15-14.00 
Sted:    Mødelokale Lysningen, stuen 
 
Deltagere:  Claus Schatz-Jakobsen (CSJ),  

Kasper Grotle Rasmussen (KGR) 
Rasmus Nielsen (RN) 
Thomas Ærvold Bjerre (TÆB) 
Tobias Arndal Dietz Rasmussen (TADR) 
Camilla Breede Uldal (CBU) 
Johanne Kirkeby (JK) 
Louise Andkjær Hansen (LAK) 
Caoimhe Louise Willemoës (CLW) 
Sarah Pedersen, (SP) 
Diana Brunholm (DB) 

 
Afbud:   Nils Arne Sørensen (NAS) 

 
 

 
Fraværende uden afbud:  
 

 
Referent:  Diana Brunholm (DB) 
 
 
1) Valg af studienævnsformand og udpegelse af studieleder 

Claus Schatz-Jakobsen stillede op til posten som studienævnsformand, og blev enstemmigt 
valgt. 
 
Studienævnet valgte at indstille til dekanen, at Claus Schatz-Jakobsen bliver udpeget som 
studieleder for engelsk. 
Studienævnet valgte at indstille til dekanen, at Kasper Grotle Rasmussen bliver udpeget 
som studieleder for amerikanske studier. 
 

2) Valg af næstformand 
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Johanne Kirkeby stillede op til posten som studienævnsformand, og blev enstemmigt valgt. 
 

3) Godkendelse af forretningsorden 
Godkendt. 
 

4) Delegation til studienævnssekretæren 
Godkendt. 
 

5) Godkendelse af dagsorden 
Godkendt. 
 

6) Godkendelse af referater 
Godkendt. 
 

7) Meddelelser 
a) Studienævnsformandens meddelelser: 

Formanden bød velkommen til årets første møde i studienævnet, og velkommen til de 
nyvalgte medlemmer af studienævnet. 
 

b) De studerendes meddelelser (faglig vejleder, fagrådet): 
Ingen bemærkninger 
 

c) Studie(nævns)sekretærens meddelelser: 
Ingen bemærkninger 
 

d) Andre 
KGR berettede at der er ansat en ny lektor på Amerikanske studier, Anders Bo Rasmus-
sen. Anne Mørk er stoppet som underviser pr. 31/1 2018, og David E. Nye gik på pen-
sion den 31/12 2017. 
 
TÆR: Opfordrede både den nye studieleder og fagrådet til at begynde at overveje eks-
kursioner i foråret. 
 

8) Merit- og dispensationsansøgninger 
Se lukket referat 
 
9) Sager til behandling studieordninger 

Forslag til studieordningsændring på amerikanske studier BA sendes i skriftlig høring blandt 
studienævnets medlemmer. 
 

10) Sager til behandling kvalitetspolitikken 
a) Godkendelse af årshjulet 

Årshjulet blev godkendt. 
 

b) Evalueringer 
Udsat til næste møde 
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11) Eventuelt 
Studienævnssekretæren sender forslag til mødedatoer rundt til nævnets medlemmer, der var 
blandt nævnets medlemmer stemning for at møderne skulle foregå på torsdage mellem 10-
12. 

 
RN: Vil gerne at studienævnet på et tidspunkt diskuterer akademisk skriftlighed på ameri-
kanske studier. 
 
TADR: Der har længe været en debat i fagrådet om manglende akademisk skriftlighed på 
amerikanske studier, og der er et stort ønske om hjælp til grammatik og akademisk skrift-
lighed. 
Det påtænkes at lave en ansøgning til instituttet om instruktortimer til grammatik fag. 
 
KGR: Der kører på nuværende tidspunkt et pilotprojekt om akademisk skriftlighed. Man 
afventer resultaterne heraf. 
 
CLW: Flere studerende har tilkendegivet at de ønsker at blive styrket i de skriftlige fag, så 
det er et ønske fra alle sider. 

 
 
 
 

Claus Schatz-Jakobsen    Diana Brunholm 
Studienævnsformand    Referent 
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